
NAŠA ANKETA

Občinsko glasilo naj poroča o vsem
Kakšna naj bo Naša komiina? S kakšnimi prispev-

ki jo dopolniti, da bo še privlačnejša za bralce, hkrati
pa bo ohmnila svojo zasnovo, to je, poročanje o te-
kočem življenju in delu v naši občini? O tem smo
pripravili že kar nekaj anket, pa vendar bralci priha-
jajo z novimi in novimi pobudami, ki jib kajpak ne
gre zanemarjati.

Stane Rogelj, avtoklepar iz Dolnje Brezovice
(Stričkove vasi):

»Žal Naše komune sploh ne dobivam redno. Ka-
dar pa jo, jo berem. Lahko bi več pisali o naših
krajih. O naši vasi denimo še nikoli nisem zasledil
niti besedice. Pogrešam tudi reportaže o kakih zani-
mivih ljudeh in kako navadno križanko. Nasploh pa
bi časopft Iahko pogosteje izhajal«

Pavel Vrhovec, delavec iz Podolnice:
»Ponavadi v Komuni preberem kake tri strani.

Vsakič se najde kaj zanimivega. Na primer o športu,
včasih pa pišete tudi o gobah, o jahanju. Te stvari me

zanimajo. Politika in pa pisanje o tem, katera ulica
v Ljubljani še ni asfaltirana, lo me ne zanim. S politi-
ko nas že vsi bombardirajo, ni vredno, da jo še vi
tlačite v časopis.«

Terezija Jeremič, upokojenka z Iga:
»Komuno vselej rada preberem. V njej se najde

vsega pomalo, kar se dogaja v naši občini. Na naSem
koncu se zadnje čase manj dela, zato se o njem tudi
manj piSe. Lahko pa bi več pisali o upokojencih.
Tudi sama sem namreč postala upokojenka. Ni bi
bilo narobe tudi, ko bi imeli boljši papir in objavljali
tudi barvne slike, ne vem pa, ie bi se našlo dovolj
denarja za to.«

Janez Mizlikar, učenec OŠ z Vrzdenca:
»Lahko bi objavljali še več križank in športa. Sam

namreč zelo rad rašujem križanke. Preveč pa je
politike. Te so že vsi siti. Prav bi bilo tudi, ko bi
Komuno tiskali z večjimi črkami, da bi jo tudi stari
ljudje lahko brali.« BRANKO VRHOVEC


